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Vrabel: Lidé trpí smrtí obětí na FF UK, ale půl milionu
mrtvých Ukrajinců je nechává chladné

42tcen.com/entry/vrabel-lide-trpi-smrti-obeti-na-ff-uk-ale-pul-milionu-mrtvych-ukrajincu-je-nechava-chladne

Aktivista Ladislav Vrabel se zamýšlí nad společenskou náladou, která
panovala před střelbou 21. prosince v Praze. V glose pro neČT24
uvádí příklady vystupování předních politiků, které mohly přispět k
tragické události na vysoké škole. Prozradil, jaké kroky by mohli zlepšit
společenskou situaci.

Tragická mnohonásobná vražda na FF UK je odrazem adorace násilí
ve společnosti spojené s propagací užívání zbraní k zabíjení lidí. Naši
vládní činitelé a naše mainstreamová média dokonale zmanipulovala
velkou část společnosti k lásce k zabíjení, nenávisti vůči jednomu
konkrétnímu národu (ruskému) a nenávisti spojené s potřebou užívat
zbraně k zabíjení.

Příkladů máme mnoho. Naše ministryně Černochová nosí v kabelce
maketu tanku, fotí se s typově totožnými zbraněmi, kterými zabíjel
student na univerzitě a dokonce prohlašuje, že její střelba z takové
zbraně je jediným, co by chtěla říct k názorům jejího kolegy předsedy
politické strany SPD Okamurovi. To by samo o sobě mělo být trestné.
Stejně tak jako její podpora teroristického činu na filosofa Dugina, kde
byla omylem zavražděna jeho dcera.

Máme tu další příklady, jako třeba šíření nenávisti a touhy zabíjet ze
strany ministra vnitra Rakušana, který dětem ve škole vyprávěl, jak si
všichni přejí zabít ruského prezidenta Putina, kterého také nechal
vyobrazit ve vaku na mrtvoly na budovu ministerstva vnitra. Můžeme
připomenout premiéra Fialu, přehrabujícího se lačně v nábojnicích
oznamujíc zahájení výroby zbraní s Ukrajinci, sbírku pod vánoční
stromek na vrtulník, sbírky na zbraně pro Ukrajinu, atd.. Zářným
příkladem šíření nenávisti a výzev k vraždění je starosta Řeporyjí
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Novotný, který vyzývá k vraždění Čechů, k vraždění českých dětí a k
zapalování domovů českým rodinám. Násilí a touha vraždit je tedy
vytvořena uměle, a to ze strany našich čelných politiků, s podporou
mainstreamových médií, která opakují proválečnou, krvelačnou,
nenávistnou ideologii zabíjení takřka nonstop.

Lidé trpí smrtí obětí na FF UK, ale půl milionu mrtvých Ukrajinců v
konfliktu s ruskou armádou je nechává chladné a už zase fandí
Ukrajincům, aby mobilizovali další půlmilión lidí. Taková adorace násilí
a zbraní používaných k vraždění má velmi negativní psychologický
dopad na mysli lidí, a protože společnost je takovou nádobou, kde
spolu lidé žijí a vzájemně se ovlivňují, tak ten přetlak násilí ve
společnosti musí jít občas někudy ven. Je to jako silný psychický stres
na společnost za války, kdy občas někomu - jak se lidově říká - z té
šílené situace přeskočí. A protože ve společnosti je prostě abnormálně
vysoká míra adorace násilí, je třeba počítat s tím, že těch případů násilí
uvidíme víc a víc. Naše společnost je nemocná.

Jak z toho ven?

K otázce zbraní Vám řeknu toto. Kdyby byl na místě druhý člověk se
zbraní (myslím kromě vyšinutého vraha), mohl ho zastavit. Takže více
zbraní sice znamenají na jedné straně více nebezpečí - že zbraň někdo
může použít k násilí, ale také to znamená více možností, že zbraň
může být použita k obraně. A protože je ve společnosti více dobrých
lidí, než vraždících šílenců, je tu matematická jistota, že více zbraní ve
společnosti znamená více bezpečí. Tedy až do doby, než bude
společnost tak nemocná, že bude více lidí chtít vraždit, než vraždám
bránit.

To znamená, že je třeba 1) přísně - exemplárně potrestat všechny
osoby, které u nás adorovaly násilí a užití zbraní k zabíjení. Je třeba,
aby policisté a státní zástupci začali používat mozek a zákon. Zákon se
dnes, v rámci politického proglobalistického, protiruského šílenství,
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předstírá, že neexistuje - třeba tři paragrafy v trestním zákoníku o
trestání přípravy a podněcování útočné války a propagace války,
schvalování genocidy, atd. a mozek zřejmě také ne, protože kdyby jej
policisté a státní zástupci používali, museli by vidět, že jejich očividné
odmítání jednat v souladu se zákonem, povede přesně tam, kde dnes
jsme. Koneckonců, bude třeba exemplárně potrestat ty nejhorší šiřitele
násilí z řad současných politiků a "novinářů", ale bude také třeba
potrestat policisty a státní zástupce, kteří svou nečinností, nebo
respektive nečinností vůči lidem spojeným s režimem, zapříčinili tuto
katastrofální společenskou situaci.

2) Je třeba uzdravit společnost od zmatku a náchylnosti k násilí. Pokud
bude tato tendence pokračovat, nemůže to dopadnout jinak, než
obrovským množstvím násilí v ulicích, možná dokonce zatažením
České republiky do války, stejně jako se zatáhla do takové války
Ukrajina. Také měli moc násilí, nenávisti k obyvatelstvu ruské
národnosti, touze vraždit a stát, namísto by potlačoval násilí, což je
jeho úkolem, tak se k šíření nenávisti a násilí přidal. V zásadě
historicky se stačí podívat na Německo, Itálii, Chorvatsko, Ukrajinu a
další země ve třicátých a čtyřicátých letech minulého století, na jejich
adoraci násilí, postupné přijetí kodexu násilí na základě rasy či
národnosti a postupné zfašizování společnosti. Naše společnost je již
skoro dva roky na této cestě, tak přemýšlejte, kam asi tak tímhle
směrem můžeme dojít. Tudíž abych tento argument uzavřel, je třeba
uzdravit společnost od zmatku a násilí a vysvětlit lidem věci tak, aby
nikdo nepovažoval násilí, rasismus, nacismus či fašismus za normální,
jako je tomu bohužel dnes u spousty lidí.

Čím je vyzbrojená společnost přínosná

Co se týče zbraní, tu otázku jsem už nadnesl. Vyzbrojená společnost je
lepší, než odzbrojená, pokud není odzbrojená stoprocentně. Teoreticky
by bylo nejlepší, aby zbraně nebyly vůbec, ale to není reálné. Z
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Ukrajiny k nám proniká spousta zbraní a bude přicházet víc a víc,
společně s psychicky vyšinutými lidmi. Vojáci na Ukrajině dnes v rámci
rotací mají běžně deset dní v roce dovolenou. To prostě normální
člověk nemůže zvládnout bez mentálního narušení. Zároveň 75 - 80%
Ukrajinců je buď zraněných nebo zabitých. Tzn., že ti lidé jsou v
hrozných podmínkách na jejich psychiku moc dlouho bez odpočinku a
ti, kteří se dostanou zpět, nebudou většinou absolutně klidnými,
vyrovnanými osobami. Česká republika je - s deseti procenty
obyvatelstva ukrajinské národnosti - už Malou Ukrajinou a s ohledem
na ukrajinské vlajky na všech vládních budovách lze předpokládat
mnohem vyšší ukrajinizaci naší země. Nasvědčuje tomu i Program
dočasné ochrany vládou neustále prodlužovaný. Tito vojáci se tedy
budou dostávat i do České republiky. Stejně tak i zbraně z Ukrajiny.

Tím rozumným řešením tedy není odzbrojení současné české
společnosti. Jenže naše vláda to samozřejmě udělá. To byla první věc,
kterou jsem řekl v mém vyjádření k útoku. Že povede k odzbrojení
společnosti. Ale jak vidíte, z mé logiky to vypadá spíš jako zadělání si
na velké problémy do budoucna. Stejně jako lékaři říkali „nesmíte
očkovat uprostřed pandemie, vir začne nekontrolovatelně mutovat” a
my jsme očkovali a dnes celá Evropa kašle a spousta lidí se nedokáže
zbavit kašle i několik týdnů. Tak teď lidé, kteří se vyznají v bezpečnosti,
říkají, že teď nemůžete odzbrojovat společnost. Tak, jako jsme měli v
kovidové pandemii lidi léčit a neměli jsme očkovat a neléčili jsme
(pamatujete, jak nám říkali, abychom zůstali doma a nechodili k lékaři,
jen když nebudeme moci dýchat, abychom si zavolali záchranku?), tak
stejně tak dnes je třeba léčit nemocné lidi. Máme pandemii násilí.
Jenže naše vláda zase předstírá, že ví lépe, než lékaři, jak léčit, takže
pravděpodobně bude dál adorovat násilí, dál budeme číst každý den
oslavné články na nosiče jaderných zbraní F35, dál nás budou denně
učit víc a víc nenávidět každého Rusa a dál nám budou říkat, že je
třeba válčit - zabíjet lidi. A tak, jako říkali experti, že nemáme uprostřed
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pandemie očkovat a už vůbec ne se pokoušet hrát si genetikou
(samotný vynálezce mRNA dr.Malone byl velmi hlasitě proti) a vlády
začali násilím tlačit do lidí experimentální látku obsahující geny, budou i
teď odzbrojovat společnost na pokraji epidemie násilí a pomalu
začínající občanské války na Západě.

...Říkáte, že na Západě žádná občanská válka není? Že jsem
dezinformátor? Aha, pardon, přeskočil jsem dopředu. Máte pravdu. V
Západní Evropě žádná občanská válka není. Jen se tam na různých
místech najednou vraždí mačetami, auty, noži, kyselinou, samopaly,
pistolemi, výbušninami a občas někde proběhnou hromadné sexuální
útoky. Na různých místech hoří auta a na různá místa se neodváží ani
původní obyvatelstvo, ale ani hasiči, záchranka a policie a v běžných
západních zemích už se neřeší malá kriminalita jako malé krádeže,
protože na to prostě nejsou kapacity.

Takže, zatímco ze Západu k nám začnou jezdit víc a víc cizinci s jinou
kulturou z Východu, přichází nejen mafie už teď, ale v budoucnu budou
přicházet i zmínění vojáci. Tedy chápu, že Fiala, Rakušan a
Černochová udělají to podle nich nejlepší pro český národ - odzbrojení.
To očekávám.

Odnaučení se od násilí

Kdyby to mělo být moje rozhodnutí, tak bych odstavil od vlády lidi, kteří
nás přivedli na pokraj války s největší zemí světa, s největší nukleární
mocností světa a s jedinou zemí, která má hypersonické zbraně, tyto
lidi bych exemplárně potrestal a to samé bych udělal s novináři, kteří
propagují válku a nenávist. Pak bych zaplatil psychologické programy
na uzdravení národa. Začal bych cíleně vytvářet programový obsah
médií na otočení lidí k míru a respektu lidí k sobě navzájem. Něco jako
programy BESIPu. Uzavřel bych hranice z Východu, ze Západu, z Jihu
i ze Severu. Samozřejmě bych zachoval turismus, ale nepouštěl bych
do České republiky žít další migranty. Obnovil bych dobré politické a



6/6

obchodní vztahy s Východem a zajistil dobrý život pro občany České
republiky. Ti by pak zbraně měli jako koníček, případně jako Švýcaři, na
obranu. Ve zdravé společnosti zbraně nejsou problém. Naopak. Ve
Švýcarsku je držení zbraní doma povinné a podívejte se na poslední
desetiletí ve Švýcarsku. Skoro společenský ráj. Tedy než si do země
pustili migranty z islámských zemí, ale to už bych byl zase v nějakém
příběhu o za poslední čtyři roky extrémně rychle narůstajícím počtu
stánků s kebabem v České republice a Vy jste se ptali jen na útok na
FF UK a na zbraně a případné odzbrojení. Doufám tedy, že jsem Vám
odpověděl dostatečně a že je z mé odpovědi patrné, jak tu věc okolo
střílení lidí, zbraní a odzbrojování vidím.

 
 


